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Συνάντηση με τον Κωνσταντίνο Βλάχο, διευθυντή του  

ΟΑΕΔ Ελευσίνας. Με ενημέρωσε για τα προγράμματα  

επιδοτούμενης απασχόλησης από τον οργανισμό καθώς και για την 

επιδότηση νέων επιχειρήσεων. Θα τα αξιοποιήσουμε σε όλη  

τους  την  έκταση για να προσφέρουμε  εργασία  στους  συμπολίτες  μας. 

Υπάρχουν λύσεις! Κύριε διευθυντά σας ευχαριστώ, να είστε  

πάντα εξυπηρετικός και δημιουργικός, τιμάτε πραγματικά την θέση  

σας.  Χρόνια  πολλά  και  καλή  χρονιά  σε  εσάς και στην  οικογένειά σας. 

 

 


